



上海理工大学

在读证明

学生 赵天龙，性别 男，出生 1990 年 02 月 25 日，2009 年 9 月经全国高等学校入学考试录取进入我校 能源与动力工程 学院 热能与动力工程 专业学习，学制 肆 年，现为本科 四 年级第 一 学期学生。如果成绩合格，预定于 2013 年 6 月毕业，按照中华人民共和国学位条例，将授予学士学位。

学号：0911020140

特此证明

上海理工大学 学生处

2012 年 10 月 17 日

CERTIFICATE OF STUDY

Date: Oct. 17th, 2012

This is to certify that Zhao Tianlong (Male), born on 1990/02/25, having passed the National College Entrance Examination, is studying Thermal Energy and Power Engineering in School of Energy and Power Engineering of University of Shanghai for Science and Technology from Sep. 2009.

Now he is in his 4th year. If qualified, he will graduate in Jun 2013 and be granted the bachelor degree according to the Bachelor's Rules of The People's Republic of China.

Student No. 0911020140

**University of Shanghai
for Science and Technology**